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Κ. Κουτσούκος: Μεγάλο ενδιαφέρον από τη
Βουλγαρία για το Egnatia Pass, λόγω Σένγκεν

2025/01/22 07:35 στην κατηγορία ΟΔΙΚΕΣ

Την ετοιμότητα της Εγνατίας Οδού όσον αφορά τη διαχείριση του όγκου οχημάτων
στα διόδια του Προμαχώνα, το προσεχές καλοκαίρι, μετά την είσοδο της Βουλγαρίας
στη ζώνη Σένγκεν, επισήμανε, μιλώντας στο βουλγαρικό τηλεοπτικό δίκτυο Nova
Broadcasting Group, ο διευθύνων σύμβουλος της εταιρείας Κωνσταντίνος
Κουτσούκος.

«Η κίνηση μέσω των διοδίων Προμαχώνα αυξάνεται κάθε χρόνο. Αναμένουμε το
επόμενο καλοκαίρι να δούμε ξανά αύξηση. Μπορούμε όμως να το αντέξουμε και δεν
προβλέπουμε προβλήματα», είπε χαρακτηριστικά.

Μάλιστα, υποστήριξε πως σε περίπτωση που υπάρξει έντονη συμφόρηση στον σταθμό
των διοδίων θα εφαρμοστεί ανά διαστήματα ελεύθερη διέλευση, ώστε να μην
υπάρχουν καθυστερήσεις.

«Παρακολουθούμε όλη τη διαδικασία, τόσο μέσω υπεύθυνου στο ίδιο το σημείο, όσο
και μέσω του συστήματός μας στη Θεσσαλονίκη», σημείωσε.

Παράλληλα, τόνισε ότι υπάρχει σχεδιασμός για αύξηση των γκισέ με διέλευση μέσω
Egnatia Pass, με τον ενδιαφέρον των Βούλγαρων πολιτών να αποκτήσουν
ηλεκτρονικό πομπό να είναι μεγάλο, αφού σύμφωνα με τον κ, Κουτσούκο ήδη 8.000 
οδηγοί από τη γειτονική χώρα το έχουν αποκτήσει, ενώ τα νέα αιτήματα 
είναι σε καθημερινή βάση 150 με 200.


